
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 8 mei 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno (vanaf 22u07), Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Katelijne, Marlies (vanaf
22u04), Lien, Quentin, Reinout (vanaf 22u10), Sander, Simon, Tine (vanaf 22u05), Tom
Vervoort (vanaf 23u07), Yanice

Afwezig: Anton

Verontschuldigd: Bart, Joni, Stijn Cambie

Waarnemer: Aderik, Aiko, Arne, Joke (vanaf 23u07), Joran, Siebe

De vergadering wordt geopend om 22u03.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Ja
Nota hervorming doorsturen Joni Nee

Twee weken geleden zijn ze het afval uit de kelder komen ophalen. Er zijn ook een drietal zetels meegegeven. Ze
hebben enkel nog een kapotte frigo en een autoband laten staan. Het hout en de penis hebben we niet meegegeven,
want dat kunnen we nog gebruiken op het kampvuur. Het ophalen heeft rond de 100 euro gekost en er mag ook
nog geld uitgegeven worden voor het wegdoen van de frigo. Toneel merkt op dat ze volgend jaar beter zouden
samenwerken met Materiaal, zodat Materiaal niets weggooit dat nog gebruikt kan worden voor het decor. De nota
van de hervorming van LOKO is nog niet doorgestuurd, maar is intussen wel al goedgekeurd op de AV.

Mededelingen

• Op de laatste PV zal er nog een postenevaluatie gehouden worden, met als doel om te kijken wat er beter
kan naar volgend jaar toe. Posten moeten dus proberen om nog eens samen te komen om dit te bespreken.
Preseskwartiertjes worden niet meer georganiseerd, maar mensen die graag nog iets kwijt willen mogen altijd
mailen of langsgaan bij Anne en Joni.

• Er is een vergadering van jong-Alumni geweest en zij hadden enkele vragen voor ons:

– Ze hebben een portaal gemaakt voor mensen die afstuderen, waarop zij terecht komen bij hun alum-
nivereniging als ze inloggen met hun KU-nummer of e-mail. Ze kunnen zich daar inschrijven voor
activiteiten, aanduiden waar ze gëınteresseerd in zijn en mensen uit hun jaar opzoeken. Wij gaan hier
in ons zwanenboek wat reclame voor maken.
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– Voor de proclamatie willen ze wensfonteinen plaatsen om een goed doel te steunen onder het motto
’Jij studeert af, geef andere mensen de kans om dit ook te doen’. Wie meedoet kan een gadget winnen.
Het zal om een draagbare wensfontein gaan, want niet alle proclamaties zijn op dezelfde locatie. Wij
willen ons hier wel achter zetten.

– Vanaf volgend jaar komen er voor elke faculteit afstudeerbomen. Dit zal ieder jaar een ander soort
boom zijn en er zal een goed doel aan gekoppeld worden waarvoor in het jaar zelf geld ingezameld
moet worden. Ze hebben ons gevraagd of wij het zien zitten om laatstejaars aan te spreken om een
boom en een doel te kiezen, in de kosten moeten we niet delen. Ook dit zien we wel zitten.

– Ze willen graag campagne voeren om wat meer bekendheid te verwerven onder de studenten. Voorlopig
zijn er nog niet veel ideeën: opkleefbare tattoo’s of stickers met het oude logo van de KU Leuven
eronder en bijschrift ’KU Leuven blijft plakken’. Prittstiften zijn ook een optie. Ideeën mogen naar
Anne gestuurd worden en dan geeft zij ze door.

– Voor jong-alumni -mensen die minder dan tien jaar geleden afgestudeerd zijn- wordt twee keer per jaar
een reis georganiseerd. Zo zijn ze dit jaar in juni naar de Balkan geweest en in september naar Genève.
Ze zijn nog op zoek naar suggesties voor locaties.

– Ze willen in de toekomst mentorship invoeren. Hierbij koppelen ze iemand die langer dan vijf jaar
afgestudeerd is aan laatstejaars of net afgestudeerden, om deze te helpen met wat ze willen doen na
hun studie, waar ze willen werken en hoe dat er allemaal aan toe gaat. Hun vraag naar ons is hoe snel
wij willen dat dit er komt, want als wij vinden dat het er nu al moet komen gaan zij er meer geld in
steken. Ze vragen ook onze steun om het aan te kaarten bij de universiteit via StuRa. We beslissen
om dit op OOR te bespreken, aangezien we op StuRa als Scientica zitten.

– Dit jaar gaan ze ook coaching evenement organiseren met workshops over netwerkmogelijkheden en
dergelijke.

– Volgend jaar willen ze deze werkgroep opnieuw twee keer bij elkaar roepen om input van de studenten
te krijgen. De eerstvolgende bijeenkomst zal in oktober zijn.

• Er zijn nog heel wat posten vrij in de onderwijsraden. Gëınteresseerden hiervoor mogen mailen naar Katelijne.

• De memorycard van de camera is kwijt en daarom zijn de foto’s van de overwinningsbar van de campagne
tot aan de Tikibar allemaal kwijt. Het gaat hier om een mini SD-kaart en dit is erg moeilijk te vinden.
Iedereen zou moeten nakijken of ze thuis een oude camera hebben die misschien zo’n kaart heeft.

Raden

StuRa

• Voor de ECTS-fiches is gediscussieerd over wie moet controleren dat deze in orde zijn.

• Voor de derde examenperiode waren de decanen van een aantal faculteiten tegen. De onze hoorde daar bij,
aangezien wij veel mondelinge examens hebben en vakken die bij andere faculteiten horen. De examenroosters
gaan vanaf volgend jaar sowieso al wel een week bekendgemaakt worden en we blijven proberen om dit nog
te vervroegen.

• Ook voor de maximumfactuur -hoeveel de cursussen en excursies van een richting in totaal mogen kosten-
is gediscussieerd geweest over wie dit moet nagaan. Docenten moeten de maximumfactuur in orde brengen
en de studenten moeten via de POC eisen dat dit gebeurt. De meeste faculteiten waren voor om de juiste
prijs in de boeken te publiceren.

• Er is besproken of stille ruimtes om tot rust te komen en te bidden er neutraal moeten uitzien of niet. Er is
beslist geweest dat het gewoon een stille ruimte moet zijn. Op onze campus is zo’n ruimte in gebouw L.

• Over het academische etiquette komt nog een enquête die we moeten delen.
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LOKO AV

• Vorige AV was de nieuwe hervorming goedgekeurd. Intussen is deze uitgeschreven in een net document en
dit is ook goedgekeurd.

• Zijn verkozen voor volgend jaar: Bram Van Baelen als voorzitter, Lars De Smedt als ondervoorzitter eve-
nementen, Filip Fedorowicz als coördinator Internationaal, Kenny Van Minsel voor mobiliteit en Velo, Joost
Vermote, Willem Theus en Julien Rademakers voor Acco en Pieterjan Vaneerdewegh voor overlastpreven-
tie. Voor de Deelstuvoraad zijn Jannes Aertsen, Joren Dela Ruelle, Sien Loos en Pieterjan Vaneerdewegh
verkozen en Amber Florizoone en Joris Gevaert aangesteld als plaatsvervanger.

• Voor de evaluatie van de activiteiten was door de werkgroep die hiervoor was samengekomen een document
geschreven, maar dat leverde veel discussie op. Uiteindelijk is er beslist dat de beiaardcantus, de 24 urenloop
en de SotS sowieso georganiseerd gaan worden vanuit LOKO en de studentenmarathon niet, maar dit kan
wel nog door een kring. Over de andere activiteiten is nog niets beslist, aangezien die minder dringend zijn.

Cultuur WV

Simon heeft geen uitnodiging gekregen. Hij vraagt het verslag op tegen volgende PV.

Studentenbeleid WV

• VVS wilt het jobstudentenstatuut veranderen. Momenteel is dit maximaal 50 dagen per jaar werken als je
je kinderbijslag wilt behouden en ze willen dat dit in uren uitgedrukt wordt. Voor kinderbijslag geldt nu dat
dit enkel betaald wordt indien je meer dan 27 studiepunten opneemt. Mensen die er minder opnemen omdat
ze in hun laatste jaar zitten en niet zoveel vakken meer hebben, of omdat ze ziek zijn, hebben hier dus geen
recht op. Ze zijn nog op zoek naar een oplossing hiervoor.

• Aangezien er veel te weinig parking is voor fietsen in Leuven, is het voorstel gekomen om als protestactie
met heel veel studenten de fiets rond het stadhuis te parkeren. Dit zal doorgaan op woensdagmiddag tijdens
de laatste lesweek. Er komt nog een evenement voor op Facebook.

• Dit jaar was de oktobercampagne in het thema van alcohol en vorig jaar geluidsoverlast. LOKO is op zoek
naar een idee voor volgend jaar. Een voorstel was agressie tegen hulpverleners en stewards.

Scientica AV

• De vernieuwde statuten en het HR van de kringraad en Scientica vzw zijn goedgekeurd. Volgend jaar treden
deze in werking.

• Voor het inbinden van de cursussen zal volgend jaar hetzelfde systeem als dit semester gevolgd worden.
Cursussen worden standaard niet ingebonden en indien de prof het anders wilt kan de kriver dit aanpassen.

• Zijn verkozen voor volgend jaar: Brent Bruynseels als voorzitter, Joni Allaert als ondervoorzitter, Johannes
Vandaele als secretaris en Yanice Slegers als penningmeester en webmaster.

Scientica AKV

• Zijn verkozen voor volgend jaar: dezelfde vier mensen voor dezelfde functies als in de RvB, Jeroen Royer
voor Scienticafé, Laura Jannis en Karen Van Mierlo voor het galabal, Younes Foukalne, Mariska Reniers en
Tijl Jappens voor Internationaal, Joni Allaert voor skireis en Nick Coenen, Wouter Vanderstukken en Tim
De Samber voor de teambuildings en Plan Sjarel.

• Voor de afzuip is beslist dat er niet genoeg tijd meer is en dat het voor Wina ook stom is dat dit altijd
samenvalt met presidiumweek. Er komt dus geen afzuip van Scientica.
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Updates

Bar-pc

Bij de winkel geraken ze niet aan het onderdeel dat we nodig hebben. We proberen om dat bij iemand anders
te vinden en anders mailen we naar HP om te vragen of we dat niet bij hen kunnen kopen. De pc zal zeker dit
werkingsjaar niet meer gemaakt zijn. In totaal was het 20 euro voor een nieuwe lader en voor elk van beide kleine
onderdelen nog iets van een vijf euro.

PR

PR heeft nog 146 euro binnengehaald met mailing. Eind vorige week heeft ook nog iemand gevraagd of ze iets op
de website konden laten zetten, dus daar krijgen we misschien ook nog geld van.

Webteam

Er is een vinkje gekomen voor CuDi zodat ze bij openingsuren kunnen aanvinken ’we zijn gesloten tot begin volgend
semester’. Er is nog wat gewerkt aan de kassamodule voor de Winagang.

Zwanenboek

Het zwanenboek is zo goed als af. Er zijn nog een paar mensen waar we geen foto van hebben, maar daar
wordt op Facebook voor gezocht. Waarschijnlijk wordt het een gekleurde cover en zwart-wit langs de binnenkant,
ingebonden met plastiek. Fanne heeft een heel mooie cover gemaakt.

IKZ

Als vzw moeten we een ledenregister hebben waarop staat wie kern is en wie medewerker en wie op welk moment
toegetreden is. Anne heeft dit al sinds ze bij de griffie geweest is op haar kot liggen, dus dat is in orde. We
zouden ook door alle vrijwilligers -en dus ook aan degenen die eenmalig een shift doen op bijvoorbeeld de 24
urenloop, jaarverantwoordelijken en mensen die half-time organiseren - een blad moeten laten tekenen met waar
de maatschappelijke zetel van Wina gevestigd is, hun rechten en plichten en wat voor verzekering wij voor hen
hebben. Dit is alleen voor het presidium in orde, zij weten waar ze aan begonnen zijn en dat ze verzekerd zijn.
Voor de mensen van de 24 urenloop is dat nu toch te laat en voor de vrijwilligers van de bar geldt een speciale
regeling. We beslissen om het dit werkingsjaar niet meer in orde te maken, omdat het toch niet haalbaar is om
dat te regelen nog voor het nieuwe werkingsjaar ingaat. Yanice Slegers is het uitdrukkelijk oneens met het feit dat
de PV beslist om het dit jaar niet meer in orde te brengen. Voor het verzekeren van niet-leden die eens een shiftje
doen bij ons, gaat Anne eens informeren hoe andere kringen dit oplossen.

Materiaalverhuur

De BBQ’s zijn heel veel verhuurd geweest de laatste tijd en zijn in slechte staat. We lopen stilaan het risico dat
ze gaan doorbranden. Iemand is ook heel slecht gezind geweest omdat hij ze vuil had gekregen en ze daarna heeft
moeten kuisen. Mensen van de gang zouden beter moeten controleren dat al het gerief in goede staat en volledig
teruggebracht wordt, want daar hebben we nu eenmaal een waarborg voor.
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Evaluatie voorbije activiteiten

Lezing prof. Maes

Alles was in orde. Het was in het Engels, maar dat kwam omdat prof. Maes zelf een paar Engelstaligen had
uitgenodigd. Financieel was het ook in orde.

Mannenavond

Het was leuk en er is nog redelijk veel premium pils over. Het heeft 21 euro boven begroting gedraaid.

Vrouwenavond

Er waren twaalf mensen en iedereen vond het spel goed. Op het einde zijn de mannen nog wat pannenkoeken
komen eten. Er is heel weinig aangekocht, dus uiteindelijk was er nog 63 euro over.

Tikibar

Alles is opgeraakt, omdat we uiteindelijk cocktails hebben weggegeven aan 10 en 20 cent. Het was geen drukke
bar en de opkuis was niet helemaal in orde, er lag nog water achter de toog. De bar heeft 166 euro onder begroting
gedraaid. We missen de laatste vier facturen, dus Arno gaat daar achter zitten.

Yes They Cantus

Alles is vrij goed verlopen. De schachten hebben het goed gedaan en de ontgroening zelf verliep ook vlot. Het
was een vrij rustige cantus, omdat er weinig volk was. Weer een aantal mensen zijn op het laatste moment niet
gekomen. De cantus heeft 100 euro onder begroting gedraaid, maar aangezien we dit jaar een cantus te veel
hebben inbegroot is dat niet zo erg.

Staat van de schachtenmeester:
Na afloop van de cantus hebben Jari en Sander een gesprek in de keuken. Sander was op dat moment al vergeten
dat hij een pull had gekregen van de schachten, maar hij had deze nog aan. Jari zegt daarom tegen Sander dat
hij zijn pull moet uitdoen, waarop Sander: ’Oh, wow! Wanneer heb ik die gekregen??’

Beach Volleybal

Het was redelijk goed verlopen en iedereen vond het leuk. Er was wel niet veel volk.

Spelletjesavond

Er was niet zo veel volk, dus er is nog veel drank over. Deze kan gebruikt worden op de laatste bar. Fanne is
uiteindelijk nog naar demospel geweest, dus er waren veel leuke spelletjes. Het heeft 44 euro onder begroting
gedraaid, door alle drank die nog over is.

Meirondjes pt.1

Bachelor Fysica staat voor, gelijk met twin. Er was niet zo veel volk, dus deze week moet er meer reclame gemaakt
worden!
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Duvelbar

Het was heel druk en het ging goed. Er was Duvel tot kwart voor drie, dus geen reclame maken heeft gewerkt.
Daarna hebben ze de karmeliet nog opgedronken. Er zijn zeven glazen en twee stoelen gesneuveld. We gaan de
stoelen daarom in het zijgedeelte zetten vanaf nu, bij de bolderkar. De bar heeft 16 euro onder begroting gedraaid,
waarschijnlijk omdat Alma drie kwart van een bak te veel had gezet. De penningmeester van de Recup heeft nog
laten weten dat je best gewoon naar Duvel kan bellen, dan krijg je de bakken met korting en gratis glazen. Toen
zij dat gedaan hadden ging het wel om 100 bakken, maar we kunnen proberen.

Scienticup + BBQ

Ondanks het mooie weer was er niet zoveel volk. Er waren niet genoeg mensen van elke kring om een deftige
competitie te kunnen doen. Volgend jaar wordt er beter voor een populairdere sport gekozen dan zwerkbal. Kip is
geen goed idee op een BBQ, maar daar hadden we al voor gewaarschuwd. Het feit dat er bevroren vlees gekocht
is, zorgde dat er overal vet gemorst werd, dus daar moet een volgende keer ook met uitgekeken worden.

Café Manger

Er was opnieuw heel weinig volk. Heel veel mensen waren moe na de BBQ en zijn gaan slapen. We moeten met
Scientica goed bekijken of we Café Manger volgend jaar nog wel willen doen.

Activiteiten in de nabije toekomst

Spantus

Er zijn 90 inschrijvingen en iedereen is toegelaten, aangezien er nog wel mensen niet zullen komen opdagen. Tom’s
liedjeslijst is in orde en Sander maakt morgen de rest. Er wordt nog samengezeten voor de overdracht.

Pyjamabar

Arno, Joran en Siebe draaien de bar. Er zullen 120 cocktails zijn: chocomelk met amaretto en slagroom aan 40
cent, met een alcoholpercentage van rond de 5,5 procent. De eerste twintig mensen in pyjama krijgen een gratis
cocktail. Er zijn shiften en die zijn nog niet goed ingevuld. Tim geeft een vat en nog 50 andere consumpties
omdat hij zijn 100ste godcentie op rij heeft gehad. Het rekeningnummer moet nog naar hem gestuurd worden.

Kampvuur EJW

Het begint om 19u, maar mensen mogen ook wat later komen als het te kort na hun les valt, en om 22u is het
gedaan. De toestemming van de stad en de KU Leuven is in orde. Er gaan cola, fanta, sprite, gin-tonic, chips en
marshmallows zijn. Voor het kampvuur worden de BBQ’s gebruikt en al het hout dat nog in de kelder ligt. Onder
de BBQ’s wordt de vuurvaste plaat gelegd. Het materiaal, het tekstje en de begroting zijn in orde.

Teambuilding

We hebben de arena vanaf 17u en dan beginnen we te BBQ’en. Voor het snijden van de groentjes komen nog
shiften en ze worden zaterdag gekocht, aangezien maandag een feestdag is. Vlees moet iedereen zelf meenemen.
Er komt nog een document waarop je kunt aanduiden of je mee gaat BBQ’en en cantussen. De cantus begint
rond 19u.
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EindejaarsBBQ

Er is nog geen begroting en er is ook een probleem met de locatie: Alma zegt dat we het grasveld voor Alma
3 moeten reserveren, maar dat is al gereserveerd door iemand anders. Er wordt nog gemaild om het in orde te
brengen. Er wordt voorgesteld om de BBQ om kwart voor acht te laten beginnen, aangezien Alma dan gesloten
is, maar dat vinden we te kort op de bar. Als het in orde is moet er meteen een tekstje en shiften komen!

Avatarbar

Anton draait de bar met Rik en nog een iemand, ofwel komt er een shiftenlijst vanuit Bar voor de derde persoon.
Er gaan vier cocktails zijn, één voor elk van de elementen. Er komen ook twee gratis vaten. Drank die niet meer
goed is tegen na de examens mag ook opgebruikt worden en in de diepvries liggen nog drie flessen wodka.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door tegen
Frigo weggooien Materiaal 19/05/2016
Nota hervorming doorsturen Joni 19/05/2016
Zoeken naar mini SD-kaart Iedereen 19/05/2016
Facturen Alma vragen Arno 19/05/2016

Varia

• Simon: ’Gaan we nog een après-examen bar organiseren?’ - Anne: ’Dat gaan we op de volgende PV
bespreken.’

• Tine: ’Op 19 mei is het Bar & Bells, dan kun je de beiaard bezoeken en een drankje nuttigen. Via de
beiaardapp zal je ook een favoriet lied kunnen kiezen en het winnende lied zal dan gespeeld worden op de
beiaard.’

• Alexander: ’Ik heb nog een vraag aan Arno: Op de factuur van de gratis bekers was niet vermeld dat wij
leeggoed hebben gegeven, is daar nog iets over gezegd?’ - Arno: ’Nee, ik zal nog even wachten en er dan
iets van zeggen.’

• Lien: ’Eerst had ik bachelorproefpresentatie op de vrijdag voor de teambuilding en nu is het op de dinsdag
erna gezet. Waarschijnlijk ’s middags.’ - Reinout: ’Tegen dan ben je wel terug nuchter.’ - Jari: ’Dat is geen
garantie. Op de openingsbar van de campagne van Spectrum was ik redelijk aangeschoten en de dag erna
had ik tussentijdse presentatie van mijn bachelorproef.’

• Simon: ’Gaat er straks iemand naar Plan Sjarel?’

• Tom Vervoort: ’Gaat er na Plan Sjarel iemand naar neurochirurgie tot morgenavond?’

• Jari: ’De nieuwe camera werkt goed en heeft iets fancy: het scherm draait mee als je hem draait. Hij heeft
een gewone SD-kaart en dat vind je wel als we die zouden kwijt geraken.’

• Fanne: De TL-lamp van de kickerkast is stuk. Ik heb het opgezocht en dat is iets van een twintig euro.’
- Arno: ’Volgens mij kost dat niet zoveel.’ - Fanne: ’Ah juist, dat was voor een blacklight!’ - Arno: ’Een
TL-lamp met zo’n afmetingen kost iets van een drie euro.’

• Sander: ’Het is pi’jema, niet pyjama.’

• Anne: ’Vergeet de postenevaluties niet. Volgende PV is de laatste van het jaar en is op donderdagavond
om 20u.’
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De vergadering wordt gesloten om 23u14.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op donderdag 19 mei 2016 om 20u00 in de Winaliving.
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